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ZAPISNIK 2. SEJE SVETA STARŠEV, 

 

ki je bila v sredo, 18. 12. 2013, ob 18. uri v knjižnici OŠ Preserje. 

 

Sejo je vodil predsednik Sveta staršev g. Borut Kocič, ki je bil tudi sklicatelj 2. seje 

Sveta staršev 

 

Lista prisotnosti je priloga arhivskemu zapisniku. 

 

PREDLAGAN DNEVNI RED: 

1. Potrditev dnevnega reda. 

2. Imenovanje zapisnikarja.  

3. Pregled in potrditev zapisnika 1. seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2013. 

4. Kje so meje? Izobraževanje, šola in skupnost. 

5. Dejavnost krožkov ter možnosti dodatnih dejavnosti. 

6. Izboljšanje uspešnosti šole pri NPZ. 

7. Razno. 

 

K TOČKI 1 

 

 je ob začetku seje pozdravil vse prisotne in predlagal, da se ob začetku seje 

spremeni dnevni red in sicer se vrstni red točk 1 in 2 zamenja.  

 

SKLEP 1:  

Člani Sveta staršev se strinjajo s spremembo vrstnega reda dnevnega reda. Člani Sveta staršev 

potrdijo dnevni red. 

 

K TOČKI 2 

 

Člani Sveta staršev so sprejeli 

 

SKLEP 2: 

Člani Sveta staršev za zapisnikarja imenujemo g. Miha Ristič. 

 

K TOČKI 3 

 

SKLEP 3: 

Svet staršev je soglasno sprejel zapisnik 1. seje Sveta staršev z dne 26. 9. 2013. 

 

K TOČKI 4 

je predstavila vplive na uspeh v šoli, ki so: starši, predpozicije in šola. Z 

uspehom v šoli se povezuje tudi prostor, kjer otroci živijo. Otroci na leto preživijo le 15% 

časa v šoli. Starši in šola morajo biti partnerji v sodelovanju. Vplivov družbenega sloja ne 

moremo spremeniti. Boljši kot je uspeh otrok v šoli, bolj so starši vključeni v šolo, in obratno. 

V začetku vzgoje je družina pomembnejša kot šola, kar se pa pri 11 letih spremeni.  

Največja težava je nezaupanje staršev v kakovost pedagoških delavcev in dvom v njihovo 

pripravljenost na sodelovanje z njimi. V zvezi s tem priporoča tudi vsem ogled oddaje na SLO 



1, v kateri ravnatelj iz OŠ Prežihov Voranc predstavi ravno to problematiko. Povezava bo 

dostopna na spletni strani šole.  

    

Svet staršev se je senanil s predstavitvijo . Starši in predstavniki šole so pokazali 

obojestranski interes za reševanje problematike.  

 

K TOČKI 5 

 pove, da je glavna problematika krožkov, da so otroci predolgo v šoli in da je 

bila razlaga šole vedno do sedaj, da naj bi to izviralo bodisi iz zagotavljanja financ bodisi 

administrativnih omejitev, pred katere je šola postavljena s strani zakonodajalca, ministrstva 

ipd.. Prosi šolo, da preuči možnost, da se investira v daljšo prisotnost drugega učitelja in 

poskrbi za širši nabor dejavnosti.  

odgovori, da ima šola številne omejitve, da ne želijo in ne zmorejo zagotoviti 

prisotnosti zadostnega števila učiteljev v oddelkih OPB. Na vprašanje , ali je razlog 

v poslabšanju delovnih pogojev učiteljev odgovori pritrdilno.  

 

 pove, da je težava tudi v tem, da ni interesa s strani učencev. Pove, da je to 

za zunanje dejavnosti izven okvira šole.  

 

: Predstavi analizo stanja krožkov po razredih. 

 

: Predlaga, da se glede na predstavljeno opravi anketa med starši, ki bo 

pokazala dejansko stanje med potrebo in ponudbo. In tudi ponovi vprašanje za , da bi 

se krožki in interesne dejavnosti, tudi zunanjih izvajalcev, pričeli dovolj zgodaj, da bi bili 

zaključeni do 17 ure. 

 

da na glasovanje sklep o izvedbo ankete med starši. Svet staršev soglasno sprejme  

 

SKLEP 4: 

Svet staršev je sprejel sklep, da koordinira delo s starši v zvezi priprave ankete 

in njene izvedbe ter da v delovni skupini lahko sodelujejo tudi zainteresirani starši, ki niso 

člani Sveta staršev.  

 

K TOČKI 6 

: Prosi za informacijo s strani šole o rangu šole pri NPZ, saj da dosežek glede 

na povprečje poznamo (predstavljen v LDN), ne pa ranga. 

 

V zvezi te točke so ,  in  predstavile 

vsaka svojo analizo stanja po predmetih. Pri tem vse ugotavljajo, da je za izboljšanje NPZ 

potrebno več stvari, da bi se stanje izboljšalo in sicer: 

 

- 2. razred vključiti Cankarjevo tekmovanje 

- uvesti domače branje v I. Triletje 

- postaviti jasna merila pri bralni znački (ni vsaka knjiga prava) 

- v OPB se naloge opravljajo predolgo 

- redna srečanja učiteljev po vertikali 

- dopolnilni pouk, individualna učna ura – učenci naj to izkoristijo 

- krepitev zavedanja, da samo trud in delo pripeljeta do cilja 

- primerno zahtevnost znanja in domačih nalog 

- zahtevati pisanje z nalivnim peresom 



- zahtevati uporabo pisanih črk 

- otroci imajo težave z razumevanjem razpredelnic, grafov, karikatur in zgodovinskih virov 

 

Svet staršev se je seznanil z analizo in predlaganimi ukrepi.  

 

Seja je bila zaključena ob 20.55 uri. 

 

 

Zapisnikar:        Predsednik Sveta staršev: 

Miha Ristič, l.r.               Borut Kocič, l.r 


